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دشنام ممکن است جایگزین پرخاشگری فیزیکی باشد
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خبر  اختصاصی

مسابقات جودو دختران کشور

دختر هرمزگانی نایب قهرمان 
نوجوانان شد

 تاجران مخدر 
مروجان شادی

یا مرگ؟

مرگبارترین تصادفات در شرق هرمزگان
جزییات برخورد زنجیره ای 7 دستگاه خودرو در محور بندر خمیر به بندرعباس

»بوم بابو« با 
بادبان های برافراشته 
راهی خلیج فارس شد

   گروه اقتصادی// 
پهنه  در  بادی  لنج  یا  جهاز  صدها  پیش،  قرن  نیم  حدود  در 
به  خ  سر دریای  و  عمان  دریای  فارس،  خلیج  آب های  وسیع 
کنار این دریاها،  گوشه و  تجارت و سیاحت مشغول بودند و در هر 
با  خویش  دست ساز  جهازهای  با  ایرانی  شجاع  دریانوردان 
بادبان های برافراشته، سیطره ایران را بر آب های اطراف قاره آسیا 
کشتی بادبانی »بوم بابو« در  گذشته  گوشزد می کردند. اینک بیاد 
گردشگری بهره برداری و راهی نخستین سفر  از هفته  دومین روز 

تفریحی خود در قشم شد.
گردشگری  اسکله  در  پهلوگیری  با  »بوم بابو«  بادبانی  کشتی 
کرده و طی  کندالو، در مسیر جزیره هنگام، حرکت خود را آغاز 
مراسمی آئینی، بادبان برافراشت تا ناخدای آن راوی خاطرات 

سفرهای تجاری به سوی آفریقا و هند باشد.

سوم  مقام  و  کشور   نوجوانان  قهرمانی  نائب  کمایی  مبینا 
قهرمانی  مسابقات  پایان  کرد.در  خودش  آن  از  را  جوانان 
نوجوان  دختر   ایران،  )دختران(  جودو   جوانان  و  نوجوانان 
گرفت.   قرار  کشور  جودو   دوم  سکوی  بر  هرمزگانی   شایسته 
مبینا کمایی دختر هرمزگانی با کسب دو مدال نقره )نوجوانان( 
نوجوانان  جودو  قهرمانی  مسابقات  در  )جوانان(  برنز   و  
استان   ۲۷ از  جودوکار   ۲۵۳ حضور  با  که  کشور  جوانان  و 

نائب  اقتدار  با  شد  برگزار  تهران  تختی  سالن  در  کشورمان 
کرد.خبر  قهرمان نوجوانان و مقام سوم جوانان را از آن خود 
که نشست مشترک روسای هیات  دیگر از جودو هرمزگان این 
عصار  شد.  برگزار  بندرعباس  در  هرمزگان  و  اصفهان  جودو 
زادگان رئیس هیات جودو استان اصفهان با حضور خود در 
شهرستان بندرعباس با فاطمه نگهداری رئیس هیات جودو 

کرد. گو  گفت و  استان هرمزگان دیدار و 

ک، ماری جوانا و... جزء  ک، هرویین، حشیش، شیره تریا تریا
مواد اعتیادآوری است که در روزگار نه چندان دور در بین جوانان 
نوع مواد مخدر سنتی  این  رواج داشت.  به وفور  مصرف کننده 
دارای بو مخصوص و قابل تشخیص با آثار و عوارض جسمانی 
یا  خواب آلودگی  خماری،  علائم  مانند  مشخصی  و  زودرس 
هراس،  اضــطراب،  سـردرگـمـی،  احسـاس  سردرد،  بی خوابی، 
بدگـمـانـی، کاهش یادگیری مختل در حرکات است که به سرعت 

در فرد آشکار می شود و ازنظر ظاهری علائمی به دنبال دارد. 
تیرگی  ژولیده،  و  پژمرده  چهره  لب ها،  شدن  سیاه  لاغری، 
می شود  نمایان  فرد  در  به سرعت  قامت  خمیدگی  و  پوست 
تا آنکه پای مواد مخدر صنعتی به میدان باز شد مواد توهم زا، 
کستازی، ال اس  ک، ا کرا محرک و روان گردان ازجمله شیشه، 
کتامین و  کریستال، آمفتامین ها، مسکالین، نالتروکسان،  دی، 

 دارای بو نبوده و...
ً
که غالبا  ...

به  بندرخمیر  جاده  در  خودرو  دستگاه   ۷ زنجیره ای  برخورد 
بعدازظهر  حادثه  این  گذاشت.  جا  بر  مصدوم  بندرعباس، 
شهید  اسکله  گندمی  درب  حوالی  جاری  مهرماه   19 دوشنبه 
رجایی رخ داد.سواری پژو، کامیون بنز، کامیون کشنده، سواری 
کامیون اسکانیا، سواری 40۵ و مینی بوس باهم برخورد  پراید، 

هرمزگان  پلیس راه  جانشین  تنها  اسماعیل  سرهنگ  کردند. 
سرعت  از  تخطی  جلو،  به  توجه  عدم  را  حادثه  این  علت 
گازوییل و لغزنده  گفت: آن مسیر آغشته به  کرد و  مطمئنه ذکر 
که باعث تصادف خودروها باهم شد. وی از مجروح شدن  بود 

که.... راننده ۳8 ساله مینی بوس خبر داد 

گیر کشور گریبان  ظهور مواد روان گردان صنعتی جديد يكی از معضلات 

در 6 ماه  نخست امسال 137 نفر در سوانح جاده ای برون شهری جان سپردند

گردشگران علاقمند به سفرهای دریایی با داستان های کهن و فرهنگ دریانوردی سنتی کشورمان آشنا می شوند
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محمد دلپسند رییس جهاد دانشگاهی هرمزگان

برادر ارجمند؛ جناب آقای مهندس دوستی
استاندار محترم هرمزگان

رییس جهاد دانشگاهی هرمزگان در پیامی ضمن تبریک انتصاب مهندس»مهدی دوستی« به سمت استاندار جدید این استان، 
گردشگری استان، به  از اعلام آمادگی این نهاد برای پشتیبانی دانش بنیان، علمی و پژوهشی از توسعه دریا محور، اقتصاد انرژی و 

عنوان ماموریت های ابلاغی ریاست محترم جمهوری به مدیریت عالی استان خبر داد.
انتخاب و انتصاب شایسته جنابعالی از طرف ریاست و هیات محترم دولت و آغاز رسمی مسئولیت حضرتعالی به سمت استاندار 

گویم. هرمزگان را صمیمانه به شما و مردم شریف و نجیب استان تبریک می 
بدون شک سابقه، تجربه و توانمندی ارزشمند جنابعالی در جایگاه های پیشین در حوزه های مختلف اقتصادی و سیاسی، 

نویدبخش حرکتی تازه و نیرویی مضاعف در جهت توسعه متوازن استان خواهد بود.
جهادگران جهاد دانشگاهی واحد استان هرمزگان به عنوان یک نهاد علمی برآمده از بطن انقلاب اسلامی آمادگی آن را دارند تا 
کار بندند و اطمینان دارند که با عنایت به مفاد کلیدی حکم انتصاب  تمام همت و توان خود در راه رشد و بالندگی علمی استان به 
حضرتعالی و تامل جدی و عالمانه نسبت به ماموریت های کلیدی و راهبردی ابلاغی از سوی ریاست محترم جمهوری با محوریت 
گردشگری« و با درایت شما و همت و تلاش همه  »اقتصاد دریا«، »اقتصاد انرژی« و همچنین ارتقای جایگاه هرمزگان در »صنعت 

هم استانی های عزیز، پیشرفت و تعالی استان با شتاب هرچه بیشتر محقق خواهد شد.
که با استفاده از ظرفیت جوانان مستعد این خطه، آمادگی آن را دارد تا ضمن  جهاد دانشگاهی استان نیزبا افتخار اعلام  می دارد 
ایفای نقش پشتیبانی علمی و گفتمان سازی در این سه حوزه کلیدی، با ارایه طرح و برنامه های دانش بنیان در شتاب بخشی به 
گشایی از مسائل و مشکلات بنیادین این جغرافیای استراتژیک، با هدف تحقق منافع  گره  پروژه های زیرساختی توسعه استان و 

گام های عملیاتی موثری بردارد. استانی و ملی 
در پایان لازم می  دانم مراتب تشکر فراوان خود و همکارانم را از مساعی ارزشمند جناب اقای دکتر فریدون همتی استاندار سابق 

هرمزگان اعلام و آرزومند سربلندی و توفیق روزافزون ایشان در راه خدمت بهتر به مردم باشم.
مزید توفیق جنابعالی در تحقق عدالت و پیشرفت و زدودن زنگار فقر، محرومیت و تبعیض از چهره سرزمین پاسبانان خلیج فارس 

و تنگه هرمز و اعتلای هرمزگان زیبا را از درگاه احدیت مسئلت دارم.

کار  دستور  با  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  جلسه  نهمین 
از  رسیده  نامه های  بررسی  و  بوستان ها  وضعیت  پیرامون  بحث 
شهردار  بندرعباس،  شهر  شورای  اعضای  حضور  با  شهرداری 
بندرعباس و رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری 
این  در  بندرعباس  شهر  شورای  اعضای  شد.  برگزار  بندرعباس 
جلسه نسبت به وضعیت پارک ها و بوستان های شهر بندرعباس 
سامان  نابه  وضعیت  مطلوب،  روشنایی  عدم  کردند.  انتقاد 
بهداشتی  سرویس های  طور  همین  و  کودکان  بازی  تجهیزات 
گوشزد شد.  که به رئیس سازمان پارک ها  از جمله مواردی بود 
باغ پرندگان  از سوء مدیریت در  نیز  از اعضای شورای شهر  یکی 
کرد و درباره فروش غیرمجاز چوب در این محل  بندرعباس انتقاد 
گزارش نهمین جلسه  کرد.  گری  و وضعیت بغرنج پرندگان افشا

شورای شهر را در ادامه می خوانید.

مصوبه ای مبنی بر عدم تیمداری شهرداری نداشته ایم
درباره  »نگرانی هایی  گفت:  بندرعباس  شهر  شورای  رئیس 
قانون  طبق  است.  شده  ایجاد  بندرعباس  شهر  تیم داری 
مصوبه های شورا به فرمانداری ها منتقل می شود. درخواستی 
از شهرداری و برخی از هئیت های ورزشی درباره بررسی نوع 
کمیسیون  که جلساتی در  تیم داری شهرداری به شورا رسید 
فرهنگی در این باره برگزار شد. شهرداری و هیئت های ورزشی 
را همراهی  آن ها  پشتیبان  گر صنایع  ا که  احساس می کردند 
برای  موضوع  این  بگیرند.  بهتری  نتیجه  می توانند  کند، 
گرفت. در نهایت شورا  پیشرفت این هیئت ها مورد بررسی قرار 
و  تصویب  شهرداری  حرفه ای  تیم داری  درباره  را  مصوبه ای 
به فرمانداری فرستاد. فرمانداری مغایرت مصوبه با قانون را 
کرد. در سال ۹۳  بررسی و برهمین اساس مصوبه شورا را رد 
در  حرفه ای  تیم داری  عدم  بر  مبنی  شهرداری ها  به  نامه ای 
رشته های ورزشی داده شده بود، بر همین اساس فرمانداری 
کرد. شورا نیز  مصوبه شورا را مغایر با قانون دانسته و  آن را رد 
کرد.  ابلاع  شهرداری ها  به  اجرا  برای  را  آن  عادی  روال  طبق 
این موضوع باعث ایجاد شائبه شد«. »فاطمه جراره« با بیان 
که شورا مخالف  اینکه در حال حاضر این شائبه ایجاد شده 
تیم داری شهرداری است، افزود: »این موضوع صحت ندارد. 
ساحلی  فوتبال  فوتبال،  تیم  از  حمایت  برای  شورا  اعضای 
رای   ۱۱ با  بزرگسالان شهرداری،  فوتسال  تیم  و  بانوان_آقایان 
کرد. هیچ نامه ای از شورا به فرمانداری  قاطع از آنها حمایت 
درباره لغو تیمداری شهرداری داده نشده است. تنها چیزی 

که به فرمانداری ابلاغ شده مصوبه شورا شهر بوده است«.

گذار شود اسکله نخل ناخدا به شهرداری وا
با  دستور  از  پیش  نطق  در  شورا  عضو  رئیسی«،  »اسماعیل 
بیان اینکه استان هرمزگان با ظرفیت های عظیمش، پیشانی 
نیروهای  از  سرشار  »هرمزگان  گفت:  است،  کشور  اقتصاد 
به  توجه  با  جدید  استاندار  می رود  انتظار  و  است  توانمند 
در  استان  فکری  ظرفیت های  از  استان  مردم  درخواست 
کند«. او افزود: »بدون نگاه ملی به  مناصب مختلف استفاده 
کرد. مشکلاتی  شهر بندرعباس نمی توان مشکلات آن را حل 
اعم از بافت فرسوده، ایجاد شهری هوشمند بدون نگاه ملی 
را  شهرداری  می کنم  درخواست  استاندار  از  نیست.  ممکن 
مورد حمایت ویژه قراره دهد«. رئیسی با بیان اینکه پیشنهاد 
شهر  مختلف  محلات  از  فعالیت  شروع  در  استاندار  می کنم 
کنند، خطاب به شهردار بندرعباس عنوان  بندرعباس دیدن 
سال های  به  مربوط  شهر  افتادگی های  عقب  »هرچند  کرد: 

منابع  شناسایی  توسعه،  راه حل های  از  یکی  اما  است  قبل 
جدید و جذب سرمایه گذار است.فرصت های سرمایه گذاری 

را شناسایی کنید«.
کید بر تسهیل مسیر برای سرمایه گذاران، تصریح  رئیسی با تا
کرد: همکاری شهردار و استاندار و بررسی قوانین برای ایجاد 
فرصت های سرمایه گذاری می تواند سرعت رشد و توسعه را در 
کند«.این عضو شورای شهر با بیان اینکه  بندرعباس تسریع 
شهردار هرچه سریع تر نسبت به تعیین تکلیف اسکله نخل 
کره  کرد: »با اداره بنادر و دریانوری مذا ناخدا اقدام کند، عنوان 
ایجاد مکان  گردشگری و  گسترش  برای  تا این اسکله  کنید، 

کند«.  گذار  تفریحی به شهرداری وا

آقای مسئول، فرزندانتان را کدام پارک می برید؟!
به  اشاره  با  بندرعباس  شهر  شورای  عضو  عباسی«،  »عیسی 
اینکه بنده در نطق قبلی درباره ضعف حمل و نقل در شهر 
موضوع  این  به  »شهرداری  افزود:  دادم،  تذکر  بندرعباس 
از  اما  ماند.  مغفول  مورد  این  و  نداد  نشان  خوبی  کنش  وا
توانمند  نیروهای  گیری  کار  به  با  شهردار درخواست می کنم 
کنند«. عباسی به اشاره به  این نیاز شهر بندرعباس را برطرف 
کمیسیون حقوقی شورا با اساتید دانشگاه ها  برگزاری جلسه 
شهرداری  مدیران  به  خطاب  بنده  هفته  این  »تذکر  افزود: 
است که عملکرد آن ها به دلیل منفعت طلبی زیر سوال است. 
آن ها با جاه طلبی و لابی گری برای بقای خود تلاش نکنند. به 
جای این اعمال نفوذها به فکر منافع مردم باشند«. او با بیان 
اینکه یکی از دلایل عقب ماندگی های شهر بندرعباس عدم 
شهرداری  از  است.  مناقصه ها  و  مزایده ها  شدن  الکترونیکی 
درخواست کرد زیرساخت های مورد نیاز در این زمینه را هرچه 
و  تنظیف  موضوع  به  عباسی  درادامه  کند«.  تهیه  سریع تر 
کمبود سطل زباله در بندرعباس اشاره کرد و خواستار رسیدگی 
مدیران مناطق شد.این عضو شورای شهر بندرعباس خطاب 
به »مصطفی خادم«، رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
گفت: »سوال بچه های من و مردم این  شهرداری بندرعباس 
گر بچه شما به شما بگوید برویم پارک، شما  شهر این است که ا
چه جوابی برای او دارید؟ کدام پارک؟ به ما هم بگویید که ما و 
مردم هم بدانیم بچه هایمان را کجا ببریم. پارکی وجود ندارد. 
که در پارک شهید دباغیان انجام شده اسمش را جنایت  کاری 
بگذاریم؟ چیزی از پارک شهید دباغیان نمانده است. یک روز 
گر بچه های ما اسم پارک می آوردند پارک شهید دباغیان بود.  ا
کافه ایجاد  گرفته در پارک دباغیان رستوران و  هرکس تصمیم 

شود باید جوابگوی مردم بندرعباس باشد«. 

گرو همسو شدن  توسعه شهر در 
اشاره  با  بندرعباس  شهر  شورای  عضو  نژاد«،  کناری  »احمد 

به اینکه هرمزگان استانی با موقعیت ویژه ی جغرافیایی و با 
درجه ی اهمیت در سطوح ملی، منطقه ای و فراملی است، 
گاز،  نفت،  مهم  صنایع  وجود  دریا،  با  »هم جواری  گفت: 
ستاره ی  نفت  پالایشگاه  آلومینیوم،  و  کشتی سازی  فولاد، 
و  بزرگ ترین  به عنوان  رجایی  شهید  بندر  خلیج فارس،  
کشور با پشتیبانی  ۵۷ درصد صادرات  مهم ترین بندر تجاری 
پایانه ی صادرات نفت  کشور،  ترانزیت  و واردات و ۸۵ درصد 
جاسک و وجود ۱۴ جزیره ی مهم و دارای پتانسیل در آب های 
توسعه یافتگی  در  نقش آفرین  استانی  به  را  هرمزگان  استان، 

کشور تبدیل نموده است«. 
هرمزگان  ظرفیت های  تمام  کنار  در  اینکه  بابیان  نژاد  کناری 
معضلات  حل  جهت  در  کنون  تا که  زیادی  تلاش های  و 
انجام شده است، باید گفت که این استان همچنان با معضلات 
زیادی دست وپنجه نرم می کند. او افزود: »فقر، بیکاری، عدم 
کارآمد استان،  بهره گیری شایسته از ظرفیت نیروهای انسانی 
فرسوده  بافت های  درصدی   ۴۳ آمار  اجتماعی،  آسیب های 
تنها در مرکز استان، ضعف جدی زیرساخت ها در حوزه های 
اجتماعی، فرهنگی، آموزشی، اقتصادی، بهداشت، سلامت، 
گردشگری و مذهبی، عدم وجود برنامه ی  تفریحی، ورزشی، 
جامع و نقشه ی راه و اولویت بندی نشدن مشکلات استان، 
پالایشگاه ها،  و  صنایع  با  مرتبط  دانشکده های  وجود  عدم 
کشاورزی  محصولات  کوچک  و  خرد  کارخانه های  فقدان 
به  توجه  با  شهرستان ها  در  اشتغال  ایجاد  جهت  آبزیان  و 
کمبود آب  کیفیت آب شرب و  ویژگی هر شهرستان، مشکل 
از  بخشی  تنها  زیست محیطی  مشکلات  و  سالم  آشامیدنی 

معضلات هرمزگان است«.
داراست،  را  کشور  در  ثروت   ۵ رتبه  هرمزگان  اینکه  بابیان  او 
با  و  دارد  بیکاری  و  فقر  در  بالایی  رتبه ی  مقابل  »در  افزود: 
توجه به نقش فقر و بیکاری در پدید آمدن و یا تشدید برخی از 
آسیب های اجتماعی، لزوم توجه به مسئله ی اشتغال بسیار 
از  »بهره گیری  گفت:  نژاد  .کناری  می رسد«  نظر  به  ضروری 
ظرفیت نخبگان و نیروهای انسانی توانمند و کارآمد در سطوح 
مردم  و  شورا  جدی  مطالبه های  ازجمله  مدیریتی  مختلف 
که موضوع  که از استاندار محترم تقاضا می شود  استان است 
کارآمد استان را  کارسازی و استفاده از ظرفیت منابع انسانی 
که  کناری نژاد تا زمانی  گفته  کار خود قرار دهد«. به  در دستور 
حلقه های مدیریتی در استان هرمزگان و شهر بندرعباس در 
جهت منافع عمومی همسو و همراه نشوند نمی توان در هیچ 

کرد. زمینه ای ادعای ارتقای پیشرفت و توسعه 

بوستان های بندرعباس نیاز به بهسازی دارند
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری بندرعباس 
با حضور در صحن شورا به ارائه آماری از عملکرد این سازمان 

گفت: »۲۶۸ پارک در سطح شهر اعم از پارک های  پرداخت و 
محله ای، شهری و ناحیه ای داریم. حدود ۱۳۰ پارک محله ای 
اینکه  بیان  با  خادم«  »مصطفی  داریم«.  شهری  پارک   ۱۰ و 
گفت:  داده ایم،  انجام  با  بازی  ست های  نصب  بوستان   ۲۲
کثر بوستان ها نیاز به بهسازی دارند. سال های متمادی از  »ا
ساخت آنها گذشته و از ابتدا دارای ایراداتی بوده اند«. او آماری 
کرد و افزود:  درباره میزان روشنایی پارک ها و تجهیز آن ها ارائه 
»درصدد تعیین پیمانکار عمرانی برای بهسازی پارک دباغیان 
)جنگل  حرا  پارک  طراحی  ریزی  برنامه  و  مطالعه  هستیم. 
مصنوعی حرا_پارک ولایت( نیز انجام شده است. فاز اول طرح 
راهبردی فضای سبز در شورای قبل مطرح شد و با موافقت رو 
به رو شد. فاز دوم نیز در حال تکمیل است. خوشبختانه این 
گشا باشد«.  طرح  می تواند در حوزه پارک سازی برای شهر راه 
در ادامه جلسه اعضای شورای شهر سوالات خود را در رابطه 

کردند. وضعیت پارکهای شهر بندرعباس عنوان 

وضعیت تکان دهنده ی باغ پرندگان بندرعباس
بندرعباس  شهر  شورای  عضو  موسوی«،  محمدرضا  »سید 
کرد:  با بیان اینکه توری باغ پرندگان پاره شده است، عنوان 
شده  پرداخت  پرندگان  باغ  احداث  برای  هنگفتی  »هزینه 
است. توری باغ با تعهد ۲۵ ساله خریداری شده بود اما الان 
آن  از  پرنده  شهری،  سرمایه  میلیون   ۲۰۰ است.  شده  پاره 
ج شده و بیرون رفته است«.او با بیان اینکه بخش زیادی  خار
فروخته  و  قطع  قسمت  آن  درختان  و  شده  خشک  پارک  از 
است.  فروش  حال  در  درختان  »چوب  گفت:  است،  شده 
بنده خودم شاهد این صحنه بوده ام. دو پارک موضوعی در 
که هر دو با مشکلات مدیریتی رو به رو  شهر بندرعباس داریم 
است. مدیریت باغ پرندگان با خودمان بوده و پیمانکاری در 
کار نبوده، چرا این اتفاق افتاده است«.  این عضو شورای شهر 
کرد و افزود:  بندرعباس به سوء مدیریت در اداره پارک ها اشاره 
»چند وقت پیش هم حیواناتی به آن محل حمله کردند و یک 

سری پرندگان آسیب دیدند و زخمی شدند«. 
در  زیست  محیط  فعالان  از  استفاده  بر  کید  تا با  موسوی 
شهری  فضای  در  درختان  »کاشت  کرد:  اظهار  پروژه ها 
از  هستند.  معترض  موضوع  این  به  مردم  است.  نامتناسب 
داشته  را  مصوبه ای  میکنم  درخواست  شهر  شورای  اعضای 
کاشت  کنوکارپوس  گونه های درختی مهاجم  مثل  که  باشیم 
کامل قطع شود و به  کاشت این درخت باید به صورت  نشود. 

کاشت دونه های بومی و محله ای برویم«. سمت 

موضوع فضای سبز حساس است
جلسه  در  حضور  با  بندرعباس  شهردار  نوبانی«،  »مهدی 
باید  و  است  شهر  کسیژن  ا سبز  فضای   « گفت:  شهر  شورای 
کاربری های فضای سبز به هیچ وجه  به آن توجه ویژه شود. 
نباید تبدیل به واحدهای مسکونی و تجاری شود«. او با بیان 
اینکه این کاربری ها حتما باید به بوستان تبدیل شوند، افزود: 
»مدیر مسکن و شهرسازی قول دادند، ۵۰ تا ۱۰۰ هکتار برای 

احداث بوستان به شهرداری بدهند«.
نوبانی با بیان اینکه روی بحث نگهداری پارک ها باید بیشتر 
مردم  که  کنیم  ایجاد  را  فضایی  »باید  کرد:  عنوان  کنیم،  کار 
برای  سبز  فضای  کنند.موضوع  استفاده  آن  از  و  استقبال 
می کنیم  که  پیگیری هایی  با  شالله  ان  است.  حساس  من 
دغدغه های اعضای شورا رفع شود. بنده شخصا به چند مورد 
کاشت  کید بر اینکه  کرده ام«. او با تا از مسائل فضای سبز ورود 
کرد: »درختان بومی از  کنوکارپوس ها باید حذف شود، عنوان 
کاشت  گیاهان شود.  گارم زنگی باید جایگزین این نوع  جمله 

کلی باید ممنوع شود«.  کنوکارپوس به طور 
شهر  شورای  مصوبه ی  در  کنوکارپوس   کاشت  است  گفتنی 
کاشت آن جهت ایجاد پرچین مجاز اعلام  پنجم ممنوع اما 
گیاه در  کاشت این نوع  شده بود. در ماه های اخیر نیز شاهد 

سطح شهر بودهایم. 

   گروه اقتصادی// 
شرکت  گفت:  ایران  مخابرات  شرکت  مدیره  هیأت  رئیس  نایب 
ارتباطی، همواره در  گسترده ترین شبکه  با دارا بودن  مخابرات 

زمینه خدمت و توسعه در کشور پرچمدار بوده است. 
اسدالله دهناد صبح دیروزدر آیین تکریم و معارفه مدیر جدید 
به دلیل حضور  افزود: مخابرات  مخابرات منطقه هرمزگان، 
از  بسیاری  منشاء  کنون  تا پهناورمان،  کشور  جای  جای  در 
با  باید  مخابرات  خدمات  هست؛  و  بوده  ارزشمند  خدمات 
مزیت استان ها متناظر و هم جهت باشد و این انتظاری است 

که ما از مدیران مناطق داریم.
زمینه  به عنوان یک شرکت بی بدیل در  را  از مخابرات  وی 
خدمت در توسعه دانست و اظهار کرد: شرکت مخابرات با دارا 
بودن گسترده ترین شبکه ارتباطی، همواره در زمینه خدمت 

کشور پرچمدار بوده است. و توسعه در 
گیری ما در شرکت مخابرات  کرد: رویکرد و جهت  دهناد بیان 
بر  بویژه در استان ها، مبتنی  کشور  که مخابرات  این است 
آمایش سرزمین در خدمت توسعه همه بخش ها و متناسب 
با مزیت استان ها باشد، از این رو، مدیران مناطق مخابرات 

باید با رویکرد فعال به حمایت بخش های مختلف به ویژه 
استانهای نیازمند بشتابند. نایب رئیس هیأت مدیره شرکت 
از  یکی  هرمزگان  استان  اینکه  به  اشاره  با  ایران،  مخابرات 
کرد:  کشور است، خاطرنشان  بخش های مهم اقتصادی در 
بخش  این  کمک  به  باید  هرمزگان  منطقه  مخابرات  مدیر 
بیاید و همه ظرفیت های مخابرات را برای تسهیل مبادلات 

گیرد. ارتباطی این بخش بکار 
کشور اعم  کرد: امروز در خانواده بزرگ ارتباطات  دهناد اضافه 
از مخابرات و وزارت ارتباطات زنگ هم نوایی و هم صدایی 
برای خدمت بیشتر به صدا در آمده و امیدواریم نتیجه این 
گرایی در بخش های مختلف ارتباطات، جهش  همدلی و هم 
توسعه صنعت ارتباطات را در پی داشته باشد. باید قدر این 
فرصت را بدانیم و همه این ظرفیت ها در خدمت مردم قرار 

گیرد.
وی در پایا ن با قدردانی  از زحمات  امیریگانه، مدیر سابق 
پیش  که  را  حیدری«  »مهدی   ، هرمزگان  منطقه  مخابرات 
عنوان  به  بود،  یزد  منطقه  مخابرات  شبکه  معاون  این  از 

کرد. سرپرست جدید مخابرات منطقه هرمزگان معرفی 

نائب رئیس هیات مدیره مخابرات ایران: انتقاد اعضای شورای شهر بندرعباس به وضعیت پارک ها و بوستان ها:

 »مهدی حیدری« مدیر جدید مخابرات منطقه هرمزگان، معرفی شد

هرمزگان یکی از بخش های مهم سوء مدیریت در سازمان فضای سبز شهرداری
اقتصادی در کشور است

فاطمه محمودآبادی

ع جهت توزیع روزنامه در سطح شهر بندرعباس نیازمندیم.  به یک نفر موز
گواهینامه الزامی است. داشتن موتورسیکلت و 

دعوت به همکاری

32241462-076 داخلی 102  )ساعت تماس 14-8(


